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Zápisnica č. 8/2024 

zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 12.12.2024 v zasadačke obecného 

úradu v Bukovciach 

Program:   

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2025 a výhľad na rok 

2026-2027 

6. Schválenie rozpočtu na rok 2025 

7. Schválenie rozpočtových opatrení 

8. Schválenie VZN o miestnych daniach, o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady. 

9. Návrh VZN o plnení povinnej školskej dochádzky a o určení výšky dotácie na 

žiaka a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti 

10. Upozornenie prokurátora 

11. Prehľad o peňažných obratoch 

12. Informácia o žiadostiach 

13. Diskusia 

14. Návrh na uznesenie 

15. Záver 

 

Prítomní: Jaroslav Palička – starosta obce 

  Mgr. Tatiana Kaščáková – poslankyňa OZ 

  Peter Galajda – poslanec OZ 

Marek Bartko - poslanec OZ 

Michal Herila –poslanec - poslanec OZ 

 

Bc. Miloš Mačoško – poslanec OZ, dostavil sa na rokovanie od 10. bodu 

 

Neprítomní:  Darina Hančáková – poslankyňa OZ, Ing. Alexander Palička - poslanec OZ 

 

Mgr. Lenka Šlepecká -účtovníčka 

PhDr. Štefan Radačovský – hlavný kontrolór 

 

 

Verejnosť: Jozef Kaščák, Jaroslav Gojdič, Tomáš Blicha, Norbert Kmiť 
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Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Jaroslav Palička, ktorý pred 

schválením programu privítal na rokovaní všetkých prítomných.   

 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Určuje: Jaroslav Palička - starosta obce 

Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice Mgr. Tatianu Kaščákovú a za overovateľov 

zápisnice určil poslancov Michala Herilu a Mareka Bartka 

V tomto bode bol schválený aj doplnený program zasadnutia obecného zastupiteľstva 

v Bukovciach 

Hlasovanie o uznesení č. 55 
Za:4,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 4 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Marek Bartko, Michal Herila) PROTI: 0 ZDRŽALO 

SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - OSPRAVEDLNENÍ: Darina Hančáková,  Ing. Alexander 

Palička, Miloš Mačoško, 

HLASOVANIE č. 55 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č.3 Voľba návrhovej komisie  

Predkladá Jaroslav Palička, starosta obce  

 

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie poslancov: 

Predseda:  Mgr. Tatiana Kaščáková 

Člen:   Marek Bartko 

Člen:  Peter Galajda 

 

Hlasovanie o uznesení č. 56 
Za:4,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 4 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Marek Bartko, Michal Herila) PROTI: 0 ZDRŽALO 

SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - OSPRAVEDLNENÍ: Darina Hančáková,  Ing. Alexander 

Palička, Miloš Mačoško, 

HLASOVANIE č. 56 – SCHVÁLENÉ 

Bod č. 4 Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

-Kontajnery pri škole boli označené 

-Majitelia voľne pobehujúcich psov boli upozornení 

-Brána na dolnom ihrisku bola čiastočne opravená, vyžaduje sa však výroba 

novej brány 
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-Priekopa pri bývalej škôlke bola vyčistená 

-akcia Mikuláš bola zo strany starostu a poslancov zabezpečená podľa 

rozdelených úloh 

 

Hlasovanie o uznesení č. 57 
Za:4,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 4 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Marek Bartko, Michal Herila) PROTI: 0 ZDRŽALO 

SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - OSPRAVEDLNENÍ: Darina Hančáková,  Ing. Alexander 

Palička, Miloš Mačoško, 

HLASOVANIE č. 57 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 5  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2025 a výhľad na rok 

2026-2027 

 

Hlavný kontrolór predniesol svoje stanovisko k rozpočtu. Pripravený rozpočet spĺňa 

legislatívne požiadavky a je vyrovnaný. V nasledujúcom roku sa však očakáva niekoľko zmien, 

ktoré môžu ovplyvniť hospodárenie obce a vyžadovať úpravy rozpočtu. Medzi 

najvýznamnejšie faktory patrí zmena systému financovania materských škôl, nárast nákladov 

na nakladanie s komunálnym odpadom a nejasnosti v súvislosti s výškou pridelených dotácií 

pre obec. Tieto skutočnosti môžu viesť k potrebe aktualizácie rozpočtu. Príjem obce za rok 2024 

bol cca 347 000 eur pre obec, za ZŠ Bukovce 320050 eur, prebytok do budúceho roku je 45000 

eur 

OZ stanovisko hlavného kontrolóra vzalo na vedomie 

 

Hlasovanie o uznesení č. 58 
Za:4,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 4 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Marek Bartko, Michal Herila) PROTI: 0 ZDRŽALO 

SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - OSPRAVEDLNENÍ: Darina Hančáková,  Ing. Alexander 

Palička, Miloš Mačoško, 

HLASOVANIE č. 58 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 6 Schválenie rozpočtu na rok 2025 

 

OZ schválilo rozpočet na rok 2025. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 59 
Za:4,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 4 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Marek Bartko, Michal Herila) PROTI: 0 ZDRŽALO 

SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - OSPRAVEDLNENÍ: Darina Hančáková,  Ing. Alexander 

Palička, Miloš Mačoško, 

HLASOVANIE č. 59 – SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 7 Schválenie rozpočtových opatrení  

 

V tomto bode starosta vyzval účtovníčku Mgr. Lenku Šlepeckú na predloženie Rozpočtového 

opatrenia č. 1 a č. 2, kde bolo vysvetlené za akým účelom boli robené presuny v rozpočte. OZ 

následne schválilo rozpočtové opatrenia bez pripomienok.  

Hlasovanie o uznesení č. 60 
Za:4,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 4 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Marek Bartko, Michal Herila) PROTI: 0 ZDRŽALO 

SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - OSPRAVEDLNENÍ: Darina Hančáková,  Ing. Alexander 

Palička, Miloš Mačoško, 

HLASOVANIE č. 60 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 8. Schválenie VZN o miestnych daniach, o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady. 

 

OZ schválilo VZN o miestnych daniach, o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 61 
Za:4,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 4 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Marek Bartko, Michal Herila) PROTI: 0 ZDRŽALO 

SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - OSPRAVEDLNENÍ: Darina Hančáková,  Ing. Alexander 

Palička, Miloš Mačoško, 

HLASOVANIE č. 61 – SCHVÁLENÉ 

 

 

Bod č. 9. Návrh VZN o plnení povinnej školskej dochádzky a o určení výšky dotácie na 

žiaka a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti 

 

Starosta objasnil, že vo VZN je navrhnutá len jedna zmena bodu, kde si prokurátor vyžiadal, 

aby  bolo vo VZN uvedený presný čas a miesto. Táto zmena je len formálna a týka sa všetkých 

obcí v okrese. OZ berie návrh VZN na vedomie, následne bude VZN vyvesené na úradnej tabuli 

 

Hlasovanie o uznesení č. 62 
Za:4,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 4 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Marek Bartko, Michal Herila) PROTI: 0 ZDRŽALO 

SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - OSPRAVEDLNENÍ: Darina Hančáková,  Ing. Alexander 

Palička, Miloš Mačoško, 

HLASOVANIE č. 62 – SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 10 Upozornenie prokurátora 

 

Upozornenie prokurátora sa týkalo postupu pri odstraňovaní čiernej skládky za obcou, v smere 

na Makovce. Po prijatí oznámenia starosta kontaktoval políciu a odbor životného prostredia, 

zároveň vyzval osoby, ktoré skládku vytvorili, aby ju odstránili. Skládka bola následne 

odstránená. Prokurátor však upozornil, že predmetné oznámenie malo byť najprv prerokované 

komisiou zriadenou obcou a až potom mali byť kontaktované príslušné orgány. Obecné 

zastupiteľstvo vzalo toto upozornenie na vedomie. 

Hlasovanie o uznesení č. 63 
Za:4,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 1  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 4 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Marek Bartko, Michal Herila,) PROTI: 0 ZDRŽALO 

SA: 1 (Miloš Mačoško),  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - OSPRAVEDLNENÍ: Darina 

Hančáková,  Ing. Alexander Palička,  

HLASOVANIE č. 63 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 11.  Prehľad o peňažných obratoch 

 

OZ vzalo prehľad  o peňažných obratoch na vedomie bez pripomienok.  

 

Hlasovanie o uznesení č. 64 
Za:5,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 5 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Marek Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) PROTI: 

0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - OSPRAVEDLNENÍ: Darina Hančáková,  

Ing. Alexander Palička,  

HLASOVANIE č. 64 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 12. Informácia o žiadostiach 

 

Starosta predložil: 

1. Zámer o odpredaji pozemku Márii Kaščákovej, Bukovce 109, parcela č. 5/2 k.ú. 

Bukovce, zapísaná v liste vlastníctva č.1 druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 100 m2 v sume 0,60 eur za m2, čo  činí sumu spolu 60  eur. 

Zámer o predaji nehnuteľnosti zo svojho výlučného vlastníctva do výlučného vlastníctva 

kupujúcemu je v súlade so zákonom č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí v znení neskorších 

zákonov podľa § 9a, odst./8/, písmeno e/ Odpredaj podľa osobitého zreteľa z dôvodu, že 

predmetná parcela sa nachádza v blízkosti dvora Márie Kaščákovej, ktorá sa o ňu dlhodobo 

starala a zveľaďovala. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 65 
Za:5,  

Proti: 0,  
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Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 5 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Marek Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) 

PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - OSPRAVEDLNENÍ: Darina 

Hančáková,  Ing. Alexander Palička,  

HLASOVANIE č. 65 – SCHVÁLENÉ 

 

2. Starosta predložil: 

Zámer o odpredaji pozemku Mgr. Matúšovi Šlepeckému a Mgr. Lenke Šlepeckej, Bukovce 

153, parcelu č. 5/3  k.ú. Bukovce, zapísanú v liste vlastníctva č.1 druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 27 m2 v sume 0,60 eur za m2, čo  činí sumu 16,20  eur a parcela č. 

5/4  k.ú. Bukovce, zapísaná v liste vlastníctva č.1 druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 22 m2 v sume 0,60 eur za m2, čo  činí sumu 13,20  eur 

Zámer o predaji nehnuteľnosti zo svojho výlučného vlastníctva do výlučného vlastníctva 

kupujúcemu je v súlade so zákonom č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí v znení neskorších 

zákonov podľa § 9a, odst./8/, písmeno e/ Odpredaj podľa osobitého zreteľa z dôvodu, že 

predmetná parcela sa nachádza v blízkosti plota Mgr. Matúša Šlepeckého a Mgr. Lenke 

Šlepeckej, ktorí sa o ňu dlhodobo starali a zveľaďovali. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 66 
Za:5,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 5 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Marek Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) 

PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - OSPRAVEDLNENÍ: Darina 

Hančáková,  Ing. Alexander Palička,  

HLASOVANIE č. 66 – SCHVÁLENÉ 

 

3. Starosta predložil žiadosť Tomáša Blichu a Nórberta Kmiťa o prenájom sály 

v Obecnom dome, na deň 11.1.2024, za účelom konania plesu, organizátori požiadali 

o odpustenie nájomného a nákladov na energiu, keďže účastníkmi plesu sú v 80% 

obyvatelia Bukoviec. Je to aj podpora komunitného života keďže v tomto roku neboli 

ani Dni obce ani Tradičná zabíjačka. 

 

Poslanec Michal Herila vyjadril názor, že tie energie môžu byť veľmi vysoké, ak to nebude 

určené presne do akej výšky  im budú energie odpustené.  

Organizátori uviedli, že sa nejedná o akciu ktorá generuje zisk a ide v prvom rade o kultúrno 

spoločenskú udalosť pre obyvateľov obce.  

OZ schválilo prenájom sály v Obecnom dome, na deň 11.1.2024, za účelom konania plesu 

s tým, že náklady na energie a nájomné bude odpustené v plej výške. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 67 
Za:4,  

Proti: 1,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  
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ZA: 4 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Marek Bartko, Miloš Mačoško) PROTI: 1  Michal 

Herila, ZDRŽALO SA: 0 NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ-OSPRAVEDLNENÍ: Darina 

Hančáková,  Ing. Alexander Palička,  

HLASOVANIE č. 67 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 13.  Diskusia 

 

V diskusii sa prihlásil pán Jaroslav Gojdič s pripomienkami: 

 

1. Upozornil OZ a starostu na dodržiavanie VZN o kronike obce, a v prípade ak sa Kronika 

zapožičiava, aby bol pri tom ako Kronikár a aby sa vyhotovil bádateľsky list. Zároveň 

upozornil, že bez bádateľského listu nie je možné ani len citovať kroniku. Vyjadril názor, 

že VZN je nezmyselné. 

 

Poslankyňa Mgr. Tatiana Kaščáková odpovedala, že VZN o kronike obce bolo vyhotovené, 

za účelom ochrany tohto historického dokumentu a aby sa zlepšila dostupnosť Kroniky pre 

verejnosť, aby do nej mohli nahliadnuť všetci ľudia, ktorí majú záujem zistiť viac o obci. 

Na internete sú verejne dostupné kroniky viacerých obcí a preto si myslí, že nejde o tajný 

dokument. 

 

Starosta obce informoval, že si preveroval informácie o možnosti zverejnenia kroniky kde 

mu kompetentní odpovedali, že je to v poriadku.  

 

Poslanec Michal Herila podotkol, že by si možno VZN vyžadovalo zmenu, kde by bolo 

jasné určená prístupnosť ku kronike 

 

2. Jaroslav Gojdič upozornil zapisovateľa zápisnice, že neboli v zápisnici uvedené všetky jeho 

pripomienky: 

2.1 Žiadal informácie ohľadom projektov  na školu 

Starosta obce aktualizoval informácie k 12.12.2024, že bolo začaté verejné obstarávanie 

pre projekt (predtým bolo pozastavené kvôli tomu, že sme nemali 3 zmluvu). Aktuálne 

stále čakáme za 3. zmluvou avšak projekt máme schválený, zmluvu by sme mali dostať 

v dohľadnej dobe.  

2.2 Na predchádzajúcom zastupiteľstve predniesol žiadosť o vyčistenie priekopy, čo 

nebolo spomenuté v zápisnici 

Starosta: na zastupiteľstve sa diskutovalo o vyčistení 2 priekop, avšak nebolo presne 

pomenované miesto (podľa mena) ani parcela priekop, v zápisnici bola spomenutá 

len jedna priekopa a táto bola aj vyčistená externou firmou.  

2.3. Na predchádzajúcom zastupiteľstve pán Gojdič predniesol pripomienku, že na 

cintoríne chodník končí na hroboch a kto robil túto zákazku  

Starosta mu odpovedal, že chodník nekončí na hroboch,  ale v ich blízkosti a projekt 

realizovala firma pána Žatkoviča.   

Zapisovateľka a poslankyňa Mgr. Tatiana Kaščáková uviedla, že zapisovateľka nie je povinná 

zapisovať zápisnicu od slova do slova. Podľa zákona o obecnom zriadení sa zapisujú len 

podstatné fakty, ktoré majú vplyv na rozhodnutia a uznesenia obecného zastupiteľstva, nie je 

nevyhnutné detailné zaznamenávanie diskusií alebo pripomienok.  Zápisnica bola vyhotovená 

v súlade s platnou legislatívou a overená poverenými poslancami.  
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V rámci diskusie starosta informoval poslancov o získaní dotácie z Envirofondu na malotraktor 

s mulčovačom vo výške 14 800 eur. Zároveň informoval OZ o potrebe zakúpiť jeden traktorík 

na kosenie, keďže jeden z používaných doslúžil. 

 

Tomáš Blicha sa opýtal či obec plánuje niečo na Silvester/Nový rok a aký je program akcií 

v budúcom roku.  

 

Starosta odpovedal, že na Silvester a Nový rok sa neplánuje nič, lebo v minulosti bol nízky 

záujem u občanov. Rovnako na poslednej akcii, ktorá bola určená pre celú obec, kde obec 

poskytovala aj občerstvenie prišiel nižší počet ľudí. Najbližšie je plánovaná Zabíjačka, ktorá sa 

teší stále veľkej obľube 

 

OZ zároveň vzalo pripomienky verejnosti na vedomie 

 

 

Hlasovanie o uznesení č. 68 
Za:5,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 5 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Peter Galajda, Marek Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) PROTI: 

0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - OSPRAVEDLNENÍ: Darina Hančáková,  

Ing. Alexander Palička,  

HLASOVANIE č. 68 – SCHVÁLENÉ 

Záver 

 

V tomto bode starosta poďakoval všetkým prítomným a zasadnutie ukončil  

 

Zapisovateľ:    Mgr. Tatiana Kaščáková 

Overovatelia zápisnice:  Michal Herila 

Marek Bartko 


